

Ch. du Champ-des-Filles 37
CH 1228 Plan-les-Ouates

Phone : +41 (0) 22 884 48 44

PIAGET

www.piatet.com

About Piaget

It was in 1874 that Georges Edouard Piaget set up his first watchmaking workshop on the family farm at La Côte-aux-Fées in the Swiss Jura. He devoted himself to making high-precision movements, supplying them to the most prestigious brands. The business soon expanded; Georges Edouard Piaget's movements and knowhow gained recognition abroad, and the small workshop took off. In 1911, Timothée Piaget continued the work of his father with the same degree of enthusiasm, and the workshop became a manufacture. It was not until 1943, however, that Piaget registered his name as a brand name. Ever since, the erstwhile family workshop has been making watches marketed using its own brand name. Gérald and Valentin Piaget, the founder's grandsons, led the Firm towards fresh horizons, further enhancing its international reputation. On the strength of its success, in 1945 Piaget had a new manufacture built in its native village and very soon began to excel in the production of the ultraflat movements that were to become the hallmark of the manufacture from 1957 onwards. During the 1960s, it extended its knowhow to jewellery, entering into partnership with goldsmiths. Piaget launched daring jewellery watches, such as the cuff watch. The Piaget Polo - the Firm's other iconic avant-garde timepiece - came out in 1979. In 1996, the Firm demonstrated its commitment to protecting world heritage by taking part in the restoration of the Clock Tower in Venice, a legendary monument to the history of horology. Confirming its ascent, in 2001 Piaget opened a new manufacture in Plan-les-Ouates, complete with its own R&D department. The flattest automatic movement and watch in the world were developed there in 2010, and released two years later in a skeleton version.

Piaget's philosophy

One hundred and forty years' worth of uninterrupted history have allowed Piaget to forge its unique jewellery and watchmaking expertise. The Brand is a genuine Fine Watchmaking manufacture that brings together the art of ultraflat technology and the finest jewel-setting, characterised by its undyingly elegant and refined aesthetics. It is fully integrated, excelling in all the trades necessary for the design and production of its own timepieces. Its cases, made exclusively from precious metals, demonstrate its commitment to the noblest materials. Ever since it was founded, Piaget has successfully, patiently and determinedly built a history that remains true to the philosophy of its founder.

A propos de Piaget

C'est en 1874, dans la ferme familiale de La Côte-aux-Fées dans le Jura suisse, que Georges Edouard Piaget installe son premier atelier horloger. Il se consacre à la fabrication de mouvements de haute précision qu'il fournit aux marques les plus prestigieuses. Rapidement l'activité se développe, les mouvements et le savoir-faire de Georges Edouard Piaget sont reconnus au-delà des frontières et le petit atelier prend son envol. En 1911, Timothée Piaget, avec la même passion, poursuit l'œuvre de son père et l'atelier devient manufacture. Pourtant, il faut attendre 1943 pour que Piaget dépose son nom en marque. Désormais, l'ancien petit atelier familial réalise des montres qu'elle signe et commercialise sous son propre nom. Gérald et Valentin Piaget, les petits-fils du fondateur emmènent la Maison vers d'autres horizons, accroissant ainsi sa notoriété internationale. Forte de son succès, Piaget construit en 1945 une nouvelle manufacture dans son village natal et se distingue très vite par ses mouvements extra-plats qui deviendront, dès 1957, la signature de la manufacture. Durant les années 60, elle étend son savoir-faire à la joaillerie en s'alliant à des ateliers spécialisés dans le travail de l'or. Piaget lance notamment d'audacieuses montre-bijoux, telle la montre manchette. L'autre garde-temps iconique et avant-gardiste de la Maison, la Piaget Polo voit le jour en 1979. En 1990, la Maison marque son attachement à la préservation du patrimoine mondial en prenant part à la restauration de la Tour de l'Horloge de Venise, mythique monument de l'histoire de l'horlogerie. Confirmant son ascension, Piaget ouvre en 2001 une nouvelle manufacture à Plan-les-Ouates qui dispose notamment de son propre département de recherche et développement. C'est en ces murs que sont développés en 2010 le mouvement et la montre automatiques les plus plats du monde, déclinée deux ans plus tard en une version squelette.

La philosophie de Piaget

140 ans d'histoire ininterrompue ont permis à Piaget de se forger une expertise joaillière et horlogère unique. Véritable manufacture de Haute Horlogerie où cohabitent l'art de l'extra-plat avec celui du sertissage le plus fin, la Maison possède une signature esthétique toujours élégante et raffinée. Totalement intégrée, elle maîtrise l'ensemble des métiers nécessaires à la conception et la réalisation de ses garde-temps. Ses boîtiers, exclusivement en métaux précieux attestent de son attachement aux matériaux les plus nobles. Depuis sa création, Piaget a su se construire avec patience et détermination une histoire en tout point fidèle à la philosophie de son fondateur.